
PROTOK6t Nr XVI/2019 


Obrad XVI Sesji Rady Gminy Kotun 


odbytej w dniu 25 listopada 2019 r. 


Sesja odbyta si~ w sali konferencyjnej Urz~du Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpocz~ty si~ 0 godz. 1400 a zakonczyty si~ 0 godz. 1427. 

Ustawowa liczba radnych - 15 

W sesji uczestniczyto - 14 radnych tj. 93% ustawowego sktadu rady /Iista obecnosci w zatqczeniu do 

protokotu/. 

Porzgdek posiedzenia: 

1. 	 Otwarcie Obrad XVI Sesji Rady Gminy. 

2. 	 Wnioski do porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie Wojta z dziatalnosci mi~dzy sesjami. 

4. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 

2019-2029. 

5. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie zmian w budzecie gminy na 2019 rok. 

6. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie obnizenia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej jako podstaw~ 

obliczenia podatku rolnego na rok 2020 na terenie Gminy Kotun. 

7. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkotach i placowkach oswiatowych, dla ktorych organem prowadzqcym jest Gmina Kotun. 

8. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie nabycia prawa wtasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 

9. 	 Podj~cie uchwaty w sprawie rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Osrodka 


Pomocy Spotecznej w Kotuniu. 


10. Interpelacje i zapytania radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgtoszone na poprzednich sesjach. 

12. Dyskusja, sprawy rozne. 

13. Przyj~cie protokotu z poprzedniej sesji. 

14. Zamkni~cie Obrad XVI Sesji Rady Gminy. 

Ad pkt. 1 


Przewodniczqca Rady Anita Drabarek otworzyta Obrady XVI Sesji Rady Gminy Kotun. Stwierdzita 


quorum. Przywitata przybytych na sesj~: radnego Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, Dzielnicowego 


Komisariatu Policji w Mokobodach sierz. szt. Przemystawa Bazaka, Wojta Grzegorza Gorala, 


Skarbnika Gminy Agnieszk~ Chodowskq, Kierownika GOPS w Kotuniu Grazyn~ Rybak, sottysow i 


radnych. 


Ad pkt. 2. 


Uwag ani wnioskow do porzqdku obrad nie zgtoszono. 


Ad pkt. 3 


Wojt Gminy Grzegorz Goral poinformowat 0 swojej dziatalnosci w okresie mi~dzy sesjami: 


1. 	 Tegoroczny sezon inwestycyjny dobiega konca. Wi~kszosc inwestycji zostata juz zakonczona. 

Przygotowywane Sq juz decyzje 0 uzytkowaniu inwestycji bqdz zakonczenia robot. Inwestycje, 

ktore obj~te Sq planem dwuletnim - czekamy na pozwolenia m.in.: ztozylismy wniosek na 

przebudow~ drogi w m. Zeliszew Duzy (wniosek na wydanie zezwolenia na realizacj~ 
inwestycji drogowej) i czekamy na decyzj~, podobnie jest z drogq w Oleksinie i ulicq Sosnowq 



w Kotuniu. Budowa ulicy Stonecznej w Broszkowie - ztoiylismy wniosek 0 wydanie 

pozwolenia wodnoprawnego, ulica Wspolna w Kotuniu - otrzymalismy koncepcj~ budowy tej 

ulicy i teraz jest ona analizowana, podobnie jest z budowq drogi na dziatce ew. 1414 w 

Broszkowie. 

2. 	 Realizujemy modernizacj~ oswietlenia drogowego. 

3. 	 Jestesmy w trakcie uzyskania decyzji realizacji zadania celu publicznego na budow~ 


kontenerow i trybul na gminnym boisku w Zeliszewie Podkoscielnym. 


4. 	 W zakresie dziatalnosci administracyjnej wydano: 46 decyzji, 3 postanowienia i 10 zarzqdzen. 

5. 	 Podzi~kowat wszystkim, ktorzy wzi~li udziat w Gminnych Obchodach 101 Rocznicy 

Odzyskania Niepodlegtosci w Kotuniu. Obchody rozpocz~ty si~ mszq Sw. w kosciele 

parafialnym w Kotuniu, nast~pnie ztoiono kwiaty pod pomnikiem pami~ci, pozniej odbyta si~ 

uroczysta akademia w Zespole Oswiatowym w Kotuniu oraz wystuchalismy koncertu piesni 

patriotycznych, ktory odbyt si~ w Domu Pracy Tworczej "Reymontowka" w Chlewiskach. 

Uwag ani pytan do sprawozdania Wojta nie zgtoszono. 

Ad pkt 4. 

W6jt Grzegorz Goral ztoiyt wniosek 0 autopoprawk~ w tytule uchwaty, zmiana dotyczy lat obj~tych 

WPF - jest 2019-2026 a powinno bye 2019-2029. Wyjasnit, ie bardzo szczegotowo omawiat ten 

projekt uchwaty na spotkaniu z radnymi. Dodat, ie wi~kszose tych zmian dotyczy jui zrealizowanych 
inwestycji i urealnienia ich kosztow. Tam, gdzie wydatki byty mniejsze to ich zmniejszamy, gdzie byty 

wi~ksze to ich dopetniamy. Gtownie dotyczy to wydatkow bieiqcych, tak aby pokrye je w bieiqcym 

roku. 

Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Wobec powyiszego Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty 


Nr XV1.98.2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2019

2029. 


Uchwata zostata podj~ta wi~kszosciq gtosow /za-13, wrzeciw-l/ w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 5 


Wojt stwierdzit, ie w tej uchwale podobnie jak w poprzedniej, Sq to gtownie zmiany kosmetyczne i 


czyszczqce zapisy w poszczegolnych inwestycjach, gdzie one jui zostaty zakonczone. Zwi~kszamy 


naktady na inwestycj~ w poz. Nr 1, czyIi rozbudowa system6w sieci wodociqgowej i kanalizacyjnej 


Gminy Kotun. Przy budowie kanalizacji w ulicy Widok w Gr~zowie wynikn~ta koniecznose wykonania 


robot dodatkowych i dlatego zwi~kszamy wydatki na tq inwestycj~ 0 15 tysi~cy ztotych. Zwi~kszenie 


dotyczy takie wydatkow bieiqcych w poszczeg61nych dziatach. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XV1.99.2019 w sprawie zmian 


w budiecie gminy na 2019 rok. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-15) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 6 


Wojt Grzegorz Goral wyjasnit, ie tak jak co roku Prezes Gtownego Urz~du Statystycznego podaje 


cen~ skupu iyta za okres 11 kwartatow poprzedzajqcych rok podatkowy, tak i w tym roku podat takq 

kwot~. Jest ana wyisza nii ta, ktora u nas obowiqzuje. Jednak od kilku lat staramy si~ utrzymae statq 




rowniez, ze sytuacja samorzqdow z roku na rok coraz bardziej si~ pogarsza to uznat, ze sytuacja 

naszej gminy nie jest tak drastycznie zta, aby podnosic podatki do maksirnum, tak jak robi q to inne 

samorzqdy. 

Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XV1.100.2019 w sprawie 


obniienia sredniej ceny skupu zyta, przyjmowanej jako podstaw~ obliczenia podatku rolnego na rok 


2020 na terenie Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 7 


Wojt Grzegorz Goral ztozyt autoporawk~ do projektu uchwaty, § 3 pkt. 2 nazwa ostatniej rubryki 


tabeli powinna brzmiec "Kwota w ztotych (brutto)". W zwiqzku ze zmianami wprowadzonymi w 


Karcie Nauczyciela w tym roku postanowilismy zmienic catv regulamin, ktory u nas obowiqzuje od 10 


lat. Regulamin ten okresla wysokosc i zasady przyznawania dodatkow: motywacyjnego, funkcyjnego i 


za warunki pracy, szczegotowy sposob wyptacania za godziny ponadwymiarowe, jak rowniez warunki 


wyptaty innych swiadczen. Projekt tej uchwaty uzgodnilismy ze zwiqzkami zawodowymi nauczycieli. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XV1.101.2019 w sprawie 


Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkotach i placowkach oswiatowych, dla 


ktorych organem prowadzqcym jest Gmina Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 8 


W6jt wyjasnit, ze kolejny projekt uchwaty dotyczy przej~cia cz~sci nieruchomosci, kt6ra b~dzie 


stanowita drog~. Sprawa dotyczy Kotunia, ul. Zacisze, nr ew. dziatki 342/1 0 pow. 0,084 m2. 


Przeznaczenie tej dziatki jest zgodne z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 


miejscowosci Kotun. Poprosit radnych 0 podj~cie uchwaty. 


Wi~cej uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty Nr XV1.102.2019 


w sprawie nabycia prawa wtasnosci nieruchomosci na rzecz Gminy Kotun. 


Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 9 


Przewodniczqcy Komisji Skarg, Wnioskow i Petycji Rady Gminy Ryszard Pilich odczytat opini~ Komisji 


na temat skargi ztozonej na Kierownika Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu. 


Uwag ani pytan nie zgtoszono. 

Przewodniczqca Rady poddata pod gtosowanie projekt Uchwaty l\jr XV1.103.2019 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego Osrodka Pomocy Spotecznej w Kotuniu. 

Uchwata zostata podj~ta jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 



Ad pkt 10. 


Interpelacji ani zapytan radnych nie by to. 


Ad pkt 11. 

Przewodniczqca stwierdzita, ie Wajt na bieiqco odpowiada na interpelacje i zapytania radnych, 


zatem nie ma takich na ktare musiatby w dniu dzisiejszym odpowiadae. 


Ad pkt. 12 


- Radny Powiatowy Jan Kue poinformowat, ie kilka dni temu otrzymat projekt budietu powiatu na 


przyszty rok. Stwierdzit, ie nas wszystkich interesujq przede wszystkim drogi z tego projektu. We 


wrzesniu sktadat wnioski do budietu, ale nie wszystko zostato uwzgl~dnione, aczkolwiek finansowo 


jest troch~ lepiej nii w bieiqcym roku. Dwa zadania w projekcie budietu Sq uj~te na terenie Gminy 


Kotun tj.: ulica Reymonta w Kotuniu z kwotq 2.400.000 zt i wykonanie chodnika w Bojmiu z kwotq 

400.000 ztotych gdzie udziat Gminy ma bye 200.000 zt. Nie jest to dobrze, bo wiele innych inwestycji 
zostato pomini~tych, ktare potrzebujq wsparcia. Finansowo nie jest zle, bo w tym roku powiat 

wykonat roboty na drogach za kwot~ okoto 8milionaw ztotych, tak w roku nast~pnym planuje si~ jui 

wydatek kosztu 19 milionaw ztotych, z tego na terenie Gminy Kotun 2.800.000 zt. Jest to przyzwoity 
udziat naszej gminy w tych inwestycjach. Przypomn~, ie udziat drag powiatowych na terenie Gminy 

Kotun to okoto 1/10 wszystkich drag powiatowych. Drugi wskaznik, ro i lose m'ieszkarkaw. Powiat 

liczy okoto 80 tysi~cy mieszkancaw natomiast nasza Gmina ma ponad 8.000 mieszkancaw. 

StwierdzH, ie bywaty lata, gdzie by to jeszcze lepiej, ale w przysztym roku tei jest dobrze. Przypomniat 

takie 0 tym, aby na odcinki drag ktarym bardzo zaleiy gminie, starae si~ w porozumieniu z 

powiatem robie projekty. Wie, ie Wajt przygotowuje si~ do projektowania drogi przez Zeliszew, to na 

pewno w jakis sposab przyspieszy jej wykonanie. Oczywisoie droga do Wilczonka tei jest bardzo 

waina i z niq tei naleiatoby postqpie podobnie. To jest dopiero drugi rok kadencji, wi~c ma nadz liej~, 

ie w kolejnych latach b~dzie jeszcze lepiej. 

- Sottys wsi Koszewnica Zbigniew Czarczynski w imieniu organizatoraw Mikotajek Charytatywnych 

zaprosit wszystkich do udziatu i wsparcia tej imprezy. W tym roku Gminne Mikotajki Charytatywne 

odb~dq si~ 8 grudnia, poczqtek 0 godz. 12.30. Podzi~kowat radnym i Wajtowi za wsparcie tej 
imprezy. W tym roku zbieramy pieniqiki dla dwojga chorych dzieci. 

- Wiceprzewodniczqcy Rady Artur Skwierczynski sprostowat stopien stuibowy dzielnicowego 

Kotunia. Jest wyiszy nii okreslita go Przewodniczqca Rady podczas powitania, bo nie sieriant 
sztabowy tylko mtodszy aspirant. 

- Przewodniczqca Rady wyjasnita, ie informacj~ zaciqgn~ta ze strony internetowej Komendy 

Miejskiej. 

- Wajt Grzegorz Garal zaiartowat, ze strona internetowa nie nadqza za awansami. 

Wi~cej gtosaw w dyskusji ani spraw raznych nie by to. 

Ad pkt. 13 


Protok6t z poprzedniej sesji zostat przyj~ty jednogtosnie (za-14) w imiennym gtosowaniu jawnym. 


Ad pkt. 14 


Wobec wyczerpania porzqdku posiedzenia Przewodniczqca Rady podzi~kowata wszystkim zebranym 


za obecnose i udziat w obradach sesji. Nast~pnie zamkn~ta Obrady XVI Sesji Rady Gminy Kotun. 


y 


